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Pöytäkirja 8/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Hanne Helminen 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

Liitteet: 

Tuloslaskelma Jäsenjärjestöjen hengailuillasta (1) 

Tuloslaskelma Kopo- ja pj-illasta (2) 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.18. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Vilja Välimäki ja Hanne Helminen. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 



4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 

- Erillispalaveri Arcanumin toisen vaiheen opiskelijatiloista tulossa 27.5. klo 10–11.30. 

Mahdollisesti useampikin meistä voisi mennä paikalle. 

- TYY järjestää erilaisia etävapputapahtumia ja kutsuu järjestönsä mukaan, suunnitellaan 

lähempänä tarkemmin. 

- Kaikista mahdollisista vujupaikoista on vastattu.  

- Hallituksen iltakoulu 30.3. sujui hyvin, suunnittelimme Arcanumin toisen vaiheen 

opiskelijatilojen pohjapiirrosta. Päätettiin välittää pohjapiirros jäsenjärjestöjen 

hallituksille kommentteja varten. Tarkemmin kohdassa 11. 

- Paula osallistui pj-neuvostoon 30.3. Puheenaiheena erityisesti vappujärjestelyt ja muut 

poikkeustilan aiheuttamat muutokset. 

- Hanne osallistui soponeuvostoon 31.3. Tarkemmin kohdassa 9. 

- Teemu kuunteli TYY:n kopoliveä 2.4. Puhuttiin mm. kirjastoista ja etäopiskelusta. 

- Paula on lähettänyt toiminta-avustushakemuksen. 

 

6. Posti 

- Inari Harjuniemi yliopiston hyvinvointipalveluista pyytänyt välittämään tiedotteen 

koronatilanteen vaikutuksista hyvinvointi- ja mielenterveyspalveluihin, Liisa välittää. 

 

7. Menneet tapahtumat 

- 31.3. Hallopedtapaaminen. Paikalla myös dekaani ja laitosjohtoa, osallistujamäärä 

muutenkin varsin hyvä. Keskustelu hyvää, kaikki olivat tyytyväisiä tapahtumaan. 

Toivotaan, että syksyllä saadaan järjestettyä läsnäollen. Painotettiin, että kaikkea pitäisi 

siirtää eteenpäin tai etänä toteutettavaksi, ei perua. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Kopo Pinja Luoma ei ole nyt paikalla, joten kysellään häneltä myöhemmin, onko 

kyselyyn etäopiskelujärjestöistä tullut paljon vastauksia. Pyydetään Pinjaa 

lähettämään tarvittaessa muistutusviesti.  

- Paula on luvannut välittää dekaanille tietoa kopo- ja pj-illan keskustelusta, Liisa tekee 

muistion ja välittää jäsenjärjestöjen lisäksi dekaanille. Dekaani toivoo myös, että 

etsisimme hänelle ensimmäisen vuoden opiskelijan podcast-haastateltavaksi. 

- Kopo- ja pj-ilta: Laitetaan Zoom-linkki päivällä jäsenjärjestöille ja ilmoitetaan 

Facebookissa, että halukkaat saavat linkin Humanitaan hallitukselta, ellei sellaista ole 

sähköpostiin ilmestynyt. Vilja tekee alustan ja mainostaa Instagramissa, Teemu 

mainostaa Facebookissa. 

- Kummivierailuja muutama vielä hoitamatta, yritetään saada kevään mittaan 

aikaiseksi. 

- Yliopiston kirjastot ovat auenneet osittain, tästäkin voitaisiin keskustella kopo- ja pj-

illassa. 

 



9. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Soponeuvostossa puhetta KELA-asioista, yhteisöllisistä etätapahtumista ja YTHS:stä.  

- YTHS uudistuu 2021 alussa. Erikoislääkäripalvelut poistuvat psykiatria 

lukuunottamatta. Hammaskirurgia vielä selvityksessä. Maksu nousee 57 €:stä 77 € ja 

maksetaan suoraan KELA:lle, KELA lähettänee kaikille laskut, maksu on kaikille 

opiskelijoille pakollinen. Vaihto-opiskelijat poistetaan YTHS:n piiristä. 

o Käyntimaksut, mukaan lukien hammaslääkärimaksut, poistuvat. 

o Turun toimipiste säilyy samassa paikassa, toista toimipistettä ei ole tulossa. 

Aukioloajat laajenevat. Etävastaanottojen määrä kasvanee.  

o Olemme huolissamme palvelutarjonnan riittävyydestä, kun käyttäjien määrä 

kasvaa niin paljon.  

o Tilanne kehittyy, seuraamme. 

- Neuvostossa lisäksi erilaisia workshopeja koronatilanteen vaikutuksista.  

- Tuutorihaussa epätasaisuuksia; Kritiikiltä hakijoita vähän, moni joutuu olemaan 

yksin. Anglicalla hakijoita taas enemmän kuin paikkoja.  

o Kaikki valitut tuutorit kolmannen vuosikurssin opiskelijoita, onko tämä 

tarkoituksenmukaista? Opintopisteiden määrää painotettu selvästi. 

Valintaprosessin toiminnan selvittäminen, kehittäminen ja ennen kaikkea 

yhtenäistäminen tiedekunnan tasolla otettava myös Humanitaan intresseihin.  

o Tuutoroinnista ollut puhetta myös TYY:n edustajistossa.  

o Voisimmeko tehdä jo keväällä jotakin? Ehkä ainakin kartoittaa eri 

tiedekuntien tuutorointiin liittyviä tapoja.  

- Seurataan koronatilanteen vaikutusta tuutorointiin, mutta siirretään tuutorikyselyn 

toteutus syksylle. 

- Seurataan myös opiskelijaruoan mahdollisia hintamuutoksia.  

 

10. Halloped-asiat 

Pidetään piakkoin iltakoulu halloped-koordinaattorien kanssa, jotta saadaan sovittua 

halloped-toimintaan liittyvää työnjakoa. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- Alustava pohjapiirros opiskelijatiloista tehty! Zoomin piirto-ominaisuus ilahdutti 

Humanitaan hallituksen positiivisesti. Hanne piirtää pohjan puhtaaksi. Päätettiin 

kerätä jäsenjärjestöiltä kommentteja ensimmäiseen versioon. 

- On ”hyvin todennäköistä, että mahdollisesti” saamme käyttää Mimesistä lokakuuhun 

asti. Tämä hyvä, helpottaa siivousaikataulua. Jo keväällä saatava kuitenkin varmaa 

tietoa siitä, millaiset tilat meillä on käytössämme lokakuun jälkeen. 

- Maria Patjakselle pitäisi ilmoittaa, mitä Sirkkalan kalusteita halutaan 

opiskelijakäyttöön. 

 

12. Tulevat tapahtumat 

- 6.4. kopo- ja pj-ilta Zoomin välityksellä. 

 

 



13. Talous 

Tuloslaskelmat tehty Jäsenjärjestöjen hengailuillasta (Liite 1) ja Kopo- ja pj-illasta (Liite 2.) 

 

Kaudelta 2019 löytynyt toiminnantarkastuksessa kolme maksamatonta kulukorvausta. 

Hyväksytään maksettaviksi: 

 Matleena Luukkoselle 29,46 € pilttipiknikin tarjoiluista 28.8.2019. 

 Matleena Luukkoselle 7,65 € myyjäisistä 4.9.2019. 

Oskari Pekoselle 18,91 € myyjäisistä 4.9.2019. 

 

14. Muut esille tulevat asiat 

- TYY:n toiminta-avustushakemuksessa tuli esille joitakin kohtia, joita Humanitaalla ei 

ole kirjattuna mihinkään riittävästi. Pyritään tarkentamaan tällaisia ensi vuoteen 

mennessä. 

- Koponeuvosto 6.4.  

- Päätettiin lähettää vujutoimikuntakutsu 6.4., aluksi viikko vastausaikaa. Käsitellään 

vujuasioita tarkemmin tämän jälkeen. 

 

15. Seuraava kokous 

13.4. klo 16. 

 

16. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.47. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   Humanitas ry tuloslaskelma 2020  LIITE 1 

 

 

   

Jäsenjärjestöjen hengailuilta 3.2.2020, tuloslaskelma 

 

 

MENOT 

 
tilavuokra     115,00 
 
juomatarjoilut    59,47 
 
ruokatarjoilut     47,07 + 11,63 
 
yht.     233,17 
 

 

 

TASE     -233,17 
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Kopo- ja pj-ilta 26.2.2020, tuloslaskelma 

 

 

MENOT 

 
ruokatarjoilut     20,55 
 
yht.     20,55 
 

 

 

TASE     -20,55 

 

 

 

 

 


